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УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН СТАНЧЕВ, 

В деловодството на Община Русе е депозирано питане с вх. №06-01-94/12.05.2023 г., 

относно изпълнението на различни строително-монтажни дейности на обекти общинска 

собственост. 

В тази връзка Ви уведомявам следното съответно по точки: 

Въпрос N-°1: Има ли изготвен ЛУП за имота и от кога? Има ли издадена стронтелна 

линия за извършените и за предстоящиrпе СМР и ако да, на база на кой проект? 

Отговор №1: За територията на лесопарк Липник има одобрен и влязъл в сила подробен 

устройствен план (ПцП) одобрен със заповед №РД-01-4 49 от 01.11.2008 г. Пешекодният 

мост е елемент на плана като част от пешеходна aлest около езерото. Няма подписан 

Протокол обр. 2/2а за откриване на строителна площадка т определяне на строителна линия 

и ниво за строежа. 

Въпрос .N-°2: Има ли избран изпълнител на посочената по-горе обществена поръчка с 

предмет: ИИЖЕИЕРИИГ— проектиране, строителство и авторски надзор на обекпк: 

,,Изграждане на пешеходен мост на езеро Липник в с. Николово, община Русе"? 

Отговор №2: Въз основа на проведена обществена поръчка — чрез събиране на оферти с 

обява, за изпълнител е определено дружеството „Пътинженеринг" АД, гр. Русе, като 

предстои сключване на договор с предмет: „ИНЖЕНЕРИНГ — проектиране, строителство и 

авторски надзор на обект: „Изграждане на пешеходен моет на езеро Липник в с. Николово, 

община

Въпрос N-°3: Въз основа на каква проt4едура и на какво правно основание към моменпzа 

на мястото има насип на тиошено-каменна настилка с излятн фундаменти/стъпки? 

Отговор №3: Не е провеждана процедура за изпълнение на посочените дейности. 
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Въппос .іWі4: Кпкво е правното и фактическо основание да се стартира обществена 

поръчка зп избор на изпълнител на строеж, който вече е започнат? 

Отговор №4: Изпълнените дейности описани във въпрос №3 не са част от предвидените в 
обществената поръчка строително-монтажни работи, поради което не е налице идентичност 
на предмета на възложените работи. 

Въпрос N_°5: В посочената максимална обща прогнозна стойност на поръчката, част 
Строителство, а именно 74 000 лв. без ДДС включено ли е поставянето на основи, 
изливане на фундамент/спrьпки и др. С1цР дейности, които към момента са извършени 
предварително? 

Отговор №5: В обявената обществена поръчка няма поставено изискване за ,,. . .поставянето 

на основи, изливане на фундамент/стьпки...". 

Въирос .N_°б: В слvчай, че извършените до момента С1цР попадат в обхвата на 

ооявената обществена поръчка, с какво финансиране са извършени същите? По този 

начин не се ли извършва двойно финансиране на този строеж, което ощетява 

финансово Община Русе? 

Отговор №6: Вж. отговор №5. 

Въпрос N_°7: Каква е етойносттп iia рпзходваните до моменпіп средствп за този нпсип, 

вкл. всички вложени материали, ггіруд и пгехниг:п и неговонtо изгриждпне? Кпквп е 

неговата иел? 
Отговор №7: Не са извършвани плащания. Целта на изпълнения насип е досrьпът до 

съществуващите колони и фундаменти за установяване тяхното състояние и преценяване 
съдържанието на заданието за обществена поръчка, която е обявена в последствие. 

Въпрос N-°8: Района, в който се извършва това С1ИР, води ли се горски терен гг кпг:ъв 

пгочно е cmamvma на тази територията? В тази връзка ще бъдат ли пре.i~пхнппиг 

дървета и колко? 

Отговор №8: След изработване и предаване на инвестиционния проект ще бъде ясно 

необходимо ли е премахване на съществуващи растителни видове. 

Към настоящия момент поземлен имот с идентификатор 51679.173.549 по Кадастрална 

карта и кадастрални регистри е с предназначение „горска територия". Изработена е скица- 

проект за промяна в кадастрална карта, като имоrьт е разделен, както следва: 51679.173.808 
и 51679.173.807, за които ще се процедира промяна ,на предназначението от горска 

територия в урбанизирана територията, начин на трайно'ползване „за друг вид поземлен 

имот за движение и транспорт". 

Въпрос N_°9: Иеобходимо ли е предварително становище на РИОСВ, Басейнова 

дирекция Дvнавски район или други инститvции и кои? 

Отговор №9: Община Русе е изпратила уведомление за инвестиционно предложение до 
Регионална инспекция по околната среда и водите (РИОСВ) - Русе, като преписката е 

изпратена от РИОСВ - Русе до Басейнова дирекция „Дунавски район", относно 

допустимосrта на намерението спрямо Плана за управление на речните басейни в Дунавски 

район и Плана за управление на риска от наводнения. 
В тази връзка, Община Русе е получила писмо от РИОСВ - Русе, ведно с писмо от Басейнова 

дирекция „Дунавски район", с което ни уведомяват, че изграждането на пешеходна връзка 

между два бряга от езерото „Липник" не се очаква да окаже значително въздействие върху 

водите и водните екосистеми и е допустимо спрямо целиТе за опазване на околната среда. 



Въпрос №10: Тъй като във Ва[це интервю заявихте, че сте анzажирал най-добрия 

спеииалист по изграждане на мостове и подобнн rьоръження, как може да обясните 

факта, че процедУРата по тази обществена поръчка тепърва стартира? 

Отговор №10: Посоченият във въпросното интервю специалист е консултирал Община 

Русе, във връзка с дефиниране на бъдещи действия, които е необходимо да бъдат 

предприети във връзка с възстановяването на мостовото съоръжение, с оглед 

притежаваната от него експертиза, а не в качеството му на проектант. Към момента на 

провеждане на въпросното интервю и към настоящия момент Община Русе не разполага с 

инвестиционен проект за изграждане на съоръжението, който е предмет на проведената 

обществена поръчка. 

С уважение I U„11 
ПЕНЧО МИЛКОВ 
Кмет на Община Русе 


